



Verslag van de 46^{te} Algemene Ledenvergadering op 10 juni 2025, om 19:30u, in de zaal van Gemeenschapshuis D'r Eck.

1) Opening.

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.

2) Vaststelling van de agenda.

De Voorzitter stelt voor om de volgorde van de agenda te wijziging en de presentatie van de plannen voor de Worm door het Waterschap en de presentatie over de Romeinse steen naar voren te halen, zodat onze gasten niet de hele vergadering aanwezig hoeven te blijven. De vergadering stemt daarmee in.

3) Presentatie plannen voor de Worm door Waterschap Limburg.

Marcel Rouwette (contractmanager WML) en Guus Vijgen (projectmanager) ingehuurd via advies bureau Brouwers. Geven gezamenlijk een presentatie over de toekomst van de Worm. Ze delen mede dat Kelly Nijsten (omgevingsmanager bij WML) zich gaat zich bezig houden met grondaankopen etc. Guus met het traject van inspraak.

Guus geeft aan dat het proces samen met de bewoners zal plaatsvinden. Er worden regelmatig informatieavonden gehouden, waarbij plannen worden ontvouwen en naar de mening van de omwonenden wordt gevraagd.

Marcel Rouwette zegt dat de Worms n u zo snel mogelijk water afvoert. Dat is voor de toekomst, met veel droge periodes, niet erg verstandig. Ook probeert men met maatregelen de overlast bij hevige regenval tegen te gaan. De waterkwaliteit, flora en fauna verbeteren wil men verbeteren en de stroomsnelheid vertragen.

Er zijn vooraf een aantal Knel- en aandachtspunten. Er wordt rekening gehouden met Ecologisch onderzoek en daarnaast betreft het een gebied met hoge archeologisch waarde. De bever heeft er zijn leefgebied en er zullen vispassages gemaakt moeten worden. Zeker bij de molen. Daarnaast moet een vistrap worden aangelegd. Op 8 plaatsen moet hoogteverschil overwonnen worden. De duizendknoop wordt afgraven afgevoerd en vernietigd.

Henk Ploemen vraagt of belangenverenigingen het proces ook tegen kunnen houden.

Guus Vijgen zegt dat dit in principe niet kan, er is wel ruimte voor inspraak.

Theo Bastiaans merkt op dat het Waterschap nog geen meter grond heeft verworven, zelfs op het aanbod van grond is door het Waterschap niet ingegaan.

De heer Rouwette zegt dat Grondwerving nog moet gebeuren. Er wordt gekeken of er handiger combinaties te maken zijn. Vrij veel grond is van de gemeente Landgraaf. Ook is de provincie en enkele particulieren hier in Rimburch eigenaar.

Het is de bedoeling om het water in de heuvels van het Wormdal al vast te houden en gereguleerd door te laten.

Henk Ploemen vraagt of de plannen ook mogelijkheden voor recreatie inhouden.

Guus Vijgen zegt dat er zijn koppelkansen zijn die onderzocht worden. Hij denkt daarbij aan wandelen, fietsen, een relatie met het bakkes etc. Of er een brug komt of een wandelpad is nog niet over besloten.

Op een vraag op er financiële middelen zijn zegt de heer Rouwette dat de directie weet dat men aan de slag gaat met de worm. Er is een budget gereserveerd. Hoeveel dat exact gaat worden is afhankelijk van de definitieve plannen.

Over de onrust over de grondwaterstijging zegt dhr Rouwette dat er een grondwaterstandmeter wordt geplaatst. Daarmee kan iedereen zien hoe hoog het grondwater staat. Het Waterschap blijft doorlopend monitoren.

Op een vraag of hierover vooraf afspraken met het Waterschap gemaakt kunnen worden zegt de heer Rouwette dat er alles aan wordt gedaan om te voorkomen dat Rimburch wateroverlast krijgt. Mocht dat wel het geval zijn, dan wordt dat van geval per geval bekeken.

Het Waterschap zal informatie en inspraakavonden blijven organiseren. Als vanuit de Belangenvereniging vragen zijn, dan is men graag bereid speciaal daarvoor langs te komen. De Voorzitter dankt beide heren voor hun presentatie.

4) Mededelingen en ingekomen stukken.

De Voorzitter zegt dat staande de vergadering is geconcludeerd dat de presentatie van de Romeinse steen niet zal plaatsvinden. Mevrouw Hilde Vanneste is, door een misverstand in communicatie, niet aanwezig.

Verder zegt de Voorzitter dat bericht van verhindering is ontvangen van Jacques van Haelen, Jeanette Neggers, familie Tilmans, Marc Linssen en Evelien Snackers

Verder deelt ze mede dat de Dorpsraad subsidie heeft verstrekt uit de Regeling financiële bijdragen door de Belangenvereniging Rimburch 2018 aan de organisatie van de Brokkelzer Vrowluusitzung, die in het najaar zal plaatsvinden. Een initiatief dat de leefbaarheid in het dorp bevordert.

Ten aanzien van het parkeren aan de Palenbergerweg heeft een van de bewoners plannen aan de gemeente voorgesteld. Ook de Belangenvereniging is daarbij betrokken en zal de ontwikkelingen volgen.

5) Vaststelling van de notulen van de Algemene Ledenvergadering van 19 november 2024.

Zonder op- of aanmerkingen worden de notulen van 19 november vastgesteld, zoals ze in concept op de website waren geplaatst en vooraf aan deze vergadering ter inzage lagen. De Voorzitter dankt de samensteller.

6) Voortgang inning contributie 2025.

De penningmeester Anita Grevers zegt dat is geprobeerd om de contributie te innen doordat alle leden het contributiebedrag per bank over maken. Helaas levert dat niet het gewenste resultaat op, zodat een rondgang nog georganiseerd moet worden. Daarbij worden ook nieuwe bewoners bezocht met het verzoek om lid te worden. Tevens worden nieuwe bewoners ook gewezen op overige verenigingen en activiteiten in het dorp.

7) Vaststelling nieuwe statuten Belangenvereniging.

De Voorzitter zegt dat in de Algemene Ledenvergadering van 19 november 2024 de concept-statuten zijn behandeld. Er zijn toen een aantal vragen gesteld en suggesties gedaan.

De notaris heeft naar deze opmerkingen gekeken en de statuten waar mogelijk aangepast. Dat heeft geresulteerd in de concept-statuten die nu ter vaststelling voorliggen. Deze statuten hebben geruime tijd op de website ter inzage gestaan, zoals in de nieuwsbrief van

juni 2025 is medegedeeld. Ook hebben vooraf aan deze vergadering een ruim aantal exemplaren van ter inzage gelegen.

Zonder op- of aanmerkingen worden de statuten door de vergadering vastgesteld.

8) Uitkomst kascontrole over het jaar 2024.

De boekhouding over het jaar 2024 is middels een kascontrole gecontroleerd door de leden Jo logister en Paul Kuster.

Paul Kuster zegt dat de boekhouding prima in orde is en er bij de genomen controles geen misstanden zijn geconstateerd. Hij wil graag, ook namens Jo Logister, zijn complimenten aan de penningmeester overbrengen.

Vervolgens verleent de vergadering á decharge aan het bestuur.

Nieuwe kascontrolecommissie bestaat uit de leden Jo logister en Henk Ploemen. Reserve is Peter Strijbos.

9) Rondvraag.

Henk Ploemen zegt dat de vrachtauto's van zijn toeleveranciers vrachtverkeer op zijn terrein kunnen niet uitdraaien als de parkeerplek aan de overkant wordt bezet. Hij wil graag voorkomen dat de vrachtwagens in de Gremelsbrugge moeten gaan draaien. Dit probleem wordt besproken met de gemeente.

Voorgesteld wordt om informatie m.b.t. de romeinse steen aan te brengen op de plek waar hij heeft gestaan.

Marc Ploemen zegt dat hij heeft vernomen dat de aansluitingen van glasvezel aan de woningen voorlopig niet doorgaat. Er zijn problemen bij de uitvoering.

Wim Robberts, bewoner van Broekhuizenstraat 2 vraagt of parkeerproblemen niet gebundeld kunnen worden.

De Voorzitter zegt dat algemene problemen door de Belangenvereniging bij de gemeente aangekaart kunnen worden en dat doet de Belangenvereniging ook herhaaldelijk. Individuele problemen moeten de bewoners zelf bij de gemeente aankaarten.

Er wordt opgemerkt dat in het verleden de Wijkmanager van de gemeente bij de vergaderingen aanwezig was. Dat wordt nu gemist. Hij of zij zou akl op veel vragen antwoord kunnen geven. Ook komt weer veel vrachtverkeer het dorp in.

De Voorzitter stelt voor om vertegenwoordigers van de gemeente ui te nodigen voor een volgende vergadering. Liefst zou dan vooraf de vragen willen inventariseren.

10) Sluiting.

Voorzitter sluit de vergadering onder dank voor de inbreng.